
PROTOKOLL 2017-08-08

Huvudstyrelsemöte Spöland-Vännäs IF

Närvarande,
Katarina Martinsdotter Frohm, ordförande 
Therese Sandström, sekreterare (ej närvarande)
Kristina Hellgren, kassör
Linda Timner, ledamot
Viktoria Lundgren, ledamot 
Göran Westerlund, badmintonsektionen  (ej närvarande)
Patrik Öbrell, fotbollssektionen (ej närvarande)
Maria Olofsson, fotbollssektionen
Göran Nilsson, skidsektionen (ej närvarande)
Stina Thysell Persson, innebandysektionen
Carina Myrman, bingosektionen (ej närvarande)
Carina Felixon, kanslist

1. Mötets öppnande
2. Dagordningen godkänns
3. Föregående protokoll  är inte skickat så det går inte läsa
4. Ekonomi, behöver fortfarande hjälp av idrottsservice, lagkassorna är ett problem. Möte med 

dem på onsdag.
Beslut: Kristina återkopplar efter mötet till Katarina
Kristina önskar att det står på domarkvittona vilket lag det tillhör, framförallt på 
innebandysidan där det kan stå div.15 måste det även skrivas vilket lag det är.
Beslut: Arvodet till Kristina betalas med sociala avgifter.

5. Rapportering:
Fotboll- det går bra för damerna. Problem att få domare till Spölandscupen, ca 60 lag 
anmälda- 4 matcher per lag. Svårast att fylla grupperna för de yngsta åldrarna.
Innebandy-herrlaget hade upptakt igår. Alla lag har tränare. Tidsfördelningen är gjord.
Önskan att kommunen kallar till möte för att diskutera tidsfördelningen mellan föreningarna.
Inte hört något från valberedningen om de 5 namnen som skickats till dem. Sektionen 
behöver fler personer.

6. Utvärdering Vännäsdagarna , Viktoria vill få in ris och ros för att kunna ta upp på 
Alliansmötet. Ska föreningen fortsätta vara en del av Vännäsdagarna? Sektionerna får lyfta 
frågan och återkoppla  till nästa huvudstyrelsemöte. Hur kan sektionerna jobba in pengar om 
man inte vill vara kvar med Vännäsdagarna. Nöjda med placeringen av föreningstältet.

7. Värdegrundsarbetet – vilka frågor ska vi fördjupa oss i?
Beslut: Vi jobbar med årshjul, styrdokument, hur ska vi få fler att jobba i styrelse och 
sektioner-breda trygga sektioner. 
Alla sektioner bör vara representerade på våra styrelsemöten, skicka ersättare om ni själva 
inte kan närvara.

8. Damlaget fotboll-ska de få gå upp i div 2? Sektionen får i uppdrag att ta reda på vad det 
kostar att gå upp, har de spelare, ledare, organisation runt laget m.m.  Sektionen måste bli 
starkare om laget ska kunna gå upp. Hur många timmar bör alla spelare jobba per säsong?

9. AU? Syftet att få styrelsemötena att bli kortare



Beslut: När behovs finns utser vi olika konstellationer att jobba med vissa frågor
Beslut: Onsdag 23 augusti 18.30-21.00 arbeta med stora dokumentet hos Katarina

10. Marknadsföring av SVIF till nyinflyttade- Viktoria pratar med Christin Westman på 
kommunen

11. Årshjul /verksamhetsplanering jobbar vi med torsdag 28 september kl.18.00 på hotellet, 
börjar med middag

12. Kommande huvudstyrelsemöten
10 september, söndag, kl. 18.30 Vännäs IP
8 oktober, söndag, kl. 18.30 Vännäs IP
9 november, torsdag,  kl. 19.00 Festplatsen
7 december, torsdag,  kl. 19.00 Festplatsen

13. Övriga frågor
Kläder- vems budget ligger matchställen på? Huvudstyrelsen. 
Beslut: Bortaställen ska vara svarta eller vita Nike
Sponsring- MÅ kan jobba med det om vi lämnar underlag till honom, Kristina pratar med 
honom

Vid tangenterna Linda

Katarina Martinsdotter Frohm                                           Linda Timner


